
Budo Sportskarate  

Ishøj 

Ishøj Kata & Kumite Cup 

2016 



Statistik samt Information 

Om 5th Ishøj Kata & Kumite Cup 2016 

I weekenden 26-27-28/2-2016 afholdt Budo Sportskarate Ishøj, det 5th Ishøj Kata 

& Kumite Cup. Stævnet blev afviklet med støtte fra Ishøj Kommune og Dansk Ka-

rate Forbund.  

Til dette stævne har Budo Sportskarate Ishøj arrangeret kost, logi samt transport 

for deltager, tilskuer og Internationale & Nationale top dommer samt livestreamet 

via YouTube.  

Facts om dette stævne: 

Oplysninger om deltager,dommer,starter og antal nationer kan hentes på www.sportdata.org 



Samarbejdes partner: 

Vores samarbejdspartner er først og fremmet Ishøj Kommune og Dansk Karate For-

bund. Vi har også samarbejde med andre, bla. lokale firmaer til f.eks. overnatning 

på Danhostel Ishøj, Zleep Hotel Ishøj. Bespisning i idrætshallen hos Cafe Wiuff. 

Til transport har vi brugt medlemmer til at afhente dommer og udøver fra lufthavnen 

og hotel. 

Vi har valgt at få et ekstern vagtfirma til at stå vagt til vores stævne. Til dette job 

brugte vi CC Security, som bla. Arbejder på Mc. Donalds restauranter samt DSB S-

tog. 

Vores egne frivillige officials stiller kvit & frit op hele ugen til at bygge hele hallen om 

til vores stævne. I weekenden arbejder de fra tidlig morgen til sent aften, samt søn-

dag, efter stævnet pakker vi det hele sammen igen, så hallen igen kan komme til-

bage til daglige drift. 

Klubbens medlemmer har lagt udstyr til at kunne livestreame på alle 3 tatamier un-

der hele stævnet. Stævnet blev livestreamet via YouTube og kan ses ved at følge 

linket på vores hjemmeside. 

Facts for livestreamingen: 

I alt er der over 8000 visninger hen over weekenden, og over 5000 unikke klik. 

Der er over 100 der har abonneret på vores profil på YouTube. Grunden til at strea-

met er over YouTube er at det er en gratis løsning men der er så nogle restriktioner 

ang. Musik osv. Derfor er der ikke lyd på nogle af disse klip på vores YouTube profil.  

Oplysninger om livestreamingen kan hentes på www.youtube.dk 



Medie / IT / Information: 

Vi har valgt at være på Facebook, hvor vi har en profil med stævnet. Der er omkring 

400 følger, og den er blevet opdateret løbende hen over weekenden. Der ligger også 

link til vores lokale fotograf som vi har samarbejde med. Vi har også på vores hjem-

meside gjort opmærksom på diverse link til info og billeder fra stævnet. 

Vi påtænker at vi skal udfordre mediet lidt mere næste år med # Twitter så vi kan få 

nogle af alle deltagernes billeder at se. 

Vi har kontaktet Ishøj lokal-tv, samt tv2 Lorry men de kom ikke. Vi har fået dækning 

i lokalaviserne og får en artikel i Sydkysten snarest. 

Vi fik positivt feedback ang. Gæste Wi-Fi i hallen, og det virker som om man har ret-

te alle de små fejl med mobil nr. fra udlandet ikke kunne få kode til Wi-Fi. Så derfor 

kun positivt tilbage meldinger fra vores gæster i 2016. 

Vores internet tilkobling kan vi også takke Ishøj Kommune for. Det er igen deres 

skyld at vi kan afvikle vores stævne online, da de stillede deres net og ekspertise til 

rådighed. 

Vi fik sponsoreret printer fra en af vores sponsor Ricoh. De stillede 2 store laser far-

ve printer samt tekniker til vores rådighed hele weekenden. 

 

Konklusion: 

Dette års stævne er det største vi nogle sinde har arrangeret i Ishøj. Det har fået 

nogle udfordringer iht. Hallen samt antal deltager. 

Vi har nok nået max. antal deltager da vi kun kan have 3 tatamier i hallen. Vi skal til 

at omlægge puljer for at vi kan udnytte hallen bedre fra fredag til søndag. 

Vi har nu nået et niveau hvor vores stævne rangere meget højt i karateverden. Vi 

har internationale topdommer og setuppet på stævnet rangere i toppen af stævner i 

Nordeuropa. Derfor skal der noget nytænkning til at fortsat kunne tiltrække dommer 

og deltager til vores stævne.  

Nytænkningen må være : 

1. Forbedring af vores tidsplan 

2. Forbedre vores medie strategi 

3. Forbedre vores sponsor tilgang 

4. At uddanne flere officials i egne rækker  

5. Transport at stævneudstyr (bliver flyttet til Kolding i 2016) 

Men alt i alt syntes vi at vores stævne har indfriet vores forventninger til UG, men vi 

har nogle udfordringer indtil næste gang i 2017. 






